
 

 

 

Onze Syndicale afgevaardigden staan steeds voor u klaar:   Check zeker ons infobord aan K1 of onze webpagina’s voor meer info:  
• Lien.vanhecke@novartis.com: 03/890 8076   Homepagina van het ACV / ACV BIE Mechelen Kempen 
• Joeri.kerremans@novartis.com: 03/890 2791   ACV | Word lid van het ACV | Inschrijfformulier 
• Cindy.cornelis@novartis.com: 03/890 2010   Indien u deze mailing niet wenst te ontvangen gelieve dan een mailtje terug te sturen.
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Nieuwsbrief  
Augustus 2024 

Update 9 juli 

Vandaag vond er een eerste inleidende vergadering plaats, waarbij de directie twee zaken naar voren heeft gebracht die hebben geleid tot de 
beslissing om de weekendploeg stop te zetten in de verpakking alsook de organisatie af te stemmen op een volumedaling solutions. 

1. De transfer van verpakkingsproducten naar China. 

2. Een volumedaling solutions. 

Om een duidelijk beeld van de situatie te krijgen en alle vragen te beantwoorden, zijn er volgende week nieuwe vergaderingen gepland op 
dinsdag 16 juli. Tijdens deze vergadering zullen we in de details duiken en eventuele bijkomende zorgen of vragen aanpakken. 

We begrijpen dat dit een periode van onzekerheid met zich meebrengt, maar we willen je verzekeren dat we ons als syndicale partners 
maximaal inzetten om de best mogelijke collectieve oplossingen te vinden. 

Update na BOR 3 

Bijzondere Ondernemingsraad: Dinsdag 9 juli 

Op vraag van de vakbonden zal aanstaande dinsdag een Bijzondere Ondernemingsraad plaatsvinden, die meer duidelijkheid zal verschaffen 
over de transfer van een deel verpakkingsproducten naar China en de impact die deze veranderingen met zich meebrengt. We hopen dat er 
constructieve oplossingen worden gevonden om de gevolgen voor het personeel te minimaliseren. Meer info volgt. 

 

Update 16 juli 

Helaas, hebben we na de tweede vergadering niet veel nieuwe informatie. We hadden gehoopt een antwoord te krijgen op de 
vragen hoeveel mensen moeten er gaan, van afdeling/ploeg veranderen… maar dat was nog iets te voorbarig. Voorlopig blijven 
we wat op onze honger zitten maar blijven we steevast jullie vragen en bezorgdheden meenemen in de discussies. Zo werden 
ook alle vragen die gesteld werden door de colleg’s uit de verpakking, doorgestuurd naar de directie.We verwachten tegen 
volgende vergadering antwoord te krijgen op de meer dan 30 vragen die gesteld werden alsook een tijdlijn die het verdere verloop 
duidelijk maakt We hopen zo snel mogelijk meer duidelijkheid te schepen voor iedereen die mogelijks geimpacteerd is. 

 

Update 6 augustus 

Stilaan wordt er wat meer duidelijkheid geboden. Er is een communicatieplan opgesteld dat vanaf vandaag 
door de directie zal worden toegelicht via sessies op de geïmpacteerde afdelingen en via een newsflash 
naar iedereen. 

Om misverstanden te voorkomen en onrealistische verwachtingen te vermijden, zullen we wachten op de 
sessies voordat we verdere communicatie rondsturen. Zodra de toelichting heeft plaatsgevonden, zullen we 
een nieuwsbrief versturen met een beknopte samenvatting en de volgende stappen. 

Daarnaast hebben we de directie ook om informatie gevraagd over de toekomst van het bedrijf en we 
hopen dat er binnenkort weer een positiever toekomstperspectief kan worden geschetst. 


